

	<h2>Referat af bestyrelsesmøde</h2>	<p>Den 8. november, kl. 19-21 i Klubhuset</p>
<p>Deltagere</p>	<p>Kim, Carsten, Peter, Jane og Rikke Samt Palle, Torben, Jakob Q og Niels R</p>	

Dagsorden

<p>1.</p>	<p>Godkendelse af dagsorden og referat fra den 6/9 Referatet er godkendt.</p>
<p>2.</p>	<p>Økonomi ved Palle Status: Pt. er der overskud på ca. 30.000 kr., men det forventes at resultatet ender på 0 da der endnu mangler omkostninger til startafgift, landsfinale, kurser og andet. Der er også indkøbt toner.</p>
<p>3.</p>	<p>Hesbjerg Skov Efter at Naturfonden har købt skoven har vi i flere omgange gennem Odense Kommune, som administrerer for fonden, forsøgt at få adgang til at afvikle løb. Kommunen synes at administrere meget stramt i forhold til beskyttelse af natur, og da vi ikke synes det burde være problematisk at honorere, så prøver vi at få et møde i stand for bedre at forstå kommunen og forklare os. Carsten sender en mail.</p>
<p>4.</p>	<p>Divisionsturnering den 14/4 Afvikles i Langesø Nord. Steen stævneleder. Rasmus I forespørges om han vil være banelægger.</p>
<p>5.</p>	<p>De kommende aktiviteter A. Fynsmesterskab og fest den 2/12 Vi reklamerer lidt mere på FB og hjemmesiden. Det bliver spændende at se hvordan det bliver.</p>

	<p>B. Vintercup</p> <p>Odense har som sædvanligt tre dag- og ét natløb som vi skal arrangere. Der bliver fællesstart og åbent for start den efterfølgende time. Der løbes på SI enheder, men alene med strimmeludskrift</p> <p>En af banerne er skåret væk.</p> <p>Broby Skov har vi tilladelse til, Niels spørger to andre steder.</p> <p>Natløb i en af nærskovene.</p> <p>Carsten spørger forskellige bud på banelæggere.</p>
6.	<p>Nyt om træning</p> <p>Anders Sigvardt er kommet i U18 landsholdstruppen.</p> <p>Der er en del betaling til landsholdsaktiviteter og klubben vil naturligvis gerne supportere så langt, som den til enhver tid værende økonomi kan bære.</p> <p>Bestyrelsen beslutter det konkrete tilskud ét år ad gangen.</p> <p>Derfor vil klubben denne gang yde et tilskud på kr. 9.000 svarende til egenbetalingen i 2023.</p> <p>Det kunne være muligt at lave noget målrettet indsamling af midler, f.eks. stævnerelaterede sponsorater, salg af varer og lignende.</p> <p>På voksentræning er der lidt lav deltagelse, og måske kan man med fordel udnytte synergi ved træning samtidig med ungdom. Rikke og Peter ser nærmere på mulighederne i dette.</p> <p>Ungdoms og børnetræningen er i god gænge, hvor Morten og Lisette med sikker hånd forestår planlægning og sikrer afviklingen.</p>
7.	<p>Nyt om kort</p> <p>Torben tegner det, der viser sig nødvendigt, når endelige skove er fundet til 2024 løb.</p>
8.	<p>Nyt fra DOF, Sydkredsen, og de fynske klubber</p> <p>Den 6/11 var der Klubledermøde i Sydkredsen.</p> <p>Bl.a. blev der drøftet det nye stafetsamarbejde mellem Farum og Tisvilde Hegn, som med et i O-sammenhæng overordentligt stort sponsorat vil have betydelig indflydelse på sporten</p> <p>Det blev anbefalet, at der til alle løb trykkes nødnummer på kortene</p>

9.	Kommunikation Rikke håndterer med sikker hånd nyhedsbrev!
10.	Eventuelt Find Vej bane er på vej i Skibhuskoven. Tilskud fra spejderne og fra Fri-luftsrådet. Parkering ved klubhuset: Der har været dialog med parkeringsvagt og vi afventer tilbagemelding fra parkeringsvagtselskabet. OO vil fremadrettet benytte MeOS til resultathåndtering i stedet for eRe-sults, som har tjent os godt i omkring 20 år. MeOS er freeware, men man betaler anstændigvis fee til udvikler, i alt 1500 SEK for en klublicens. Det er bevilliget Vi ønsker ligeledes at arbejde med radioposter til forskellige formål, og til dette anskaffer OO to stk. radioposter á 2.500, i alt kr. 5.000 – ligeledes bevilliget Næste møde den 6/12.